
Protokół nr 23/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 17 kwietnia 2023 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji (liczba członków 7 osób).  

Obecni radni: Artur Osowicz, Leszek Chałupniczak, Piotr Kędzia, Radosław Andrzejak, Michał 

Dopierała, Roman Malicki 

Nieobecny radny: Gałczyński Jacek, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Kontrola pod względem celowości i oszczędności wydatkowania środków 

budżetowych za 2022 rok w Przedszkolu Samorządowym „Pod Dębem” i w Żłobku 

Publicznym w Karolewie. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad.1 Członkowie Komisji udali się na wizytę do Przedszkola Samorządowego i do Żłobka 

Publicznego w Karolewie.  

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Artur Osowicz. Przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian.  

 

Ad.2 Pierwszą kontrolowaną placówką było Przedszkole Samorządowe w Karolewie. 

Posiedzenie odbyło się w budynku Przedszkola w obecności Dyrektor Renaty Matelskiej. 

 

Przedmiotem kontroli były w szczególności zakupy materiałowe za rok 2022. Kontrolowano 

dokumentację finansową. Komisja otrzymała od kontrolowanej jednostki kopie faktur wraz  

z opisem w paragrafie 4210 z w/w/ okresu – dokumentację szczegółowo omówiła Dyrektor 

Renata Matelska. Po zapoznaniu się z dokumentami  członkowie Komisji stwierdzili,  

że dokumentacja finansowa jest prowadzona prawidłowo. Środki w kontrolowanym paragrafie 

są wydatkowane w sposób oszczędny, zasadny i gospodarny. Wszystkie faktury są opisane 

prawidłowo. Ponadto Komisja otrzymała informację o dużych oszczędnościach na ogrzewaniu 

placówki w porównaniu do planu wydatków. 

Członkowie Komisji po przeprowadzeniu wizji lokalnej placówki, zarówno tzw. starej części jak  

i nowych oddziałów stwierdzili, że warunki są bardzo dobre i stwarzają przyjazne miejsce  

do rozwoju przedszkolaków a wyposażenie Przedszkola jest na miarę XXI wieku  



w szczególności urządzenie „MUSICON CARE – analogowy komputer i przestrzeń twórcza  

w jednym”. 

 

Następnie Komisja udała się do Żłobka Publicznego w Karolewie, gdzie również przedmiotem 

kontroli były zakupy materiałowe za rok 2022. Komisja otrzymała od kontrolowanej jednostki 

kopie faktur wraz z opisem w paragrafie 4210 z w/w/ okresu – dokumentację szczegółowo 

omówiła Dyrektor Izabela Kulińska. Po zapoznaniu się z dokumentami  członkowie Komisji 

stwierdzili, że dokumentacja finansowa jest prowadzona prawidłowo. Środki w kontrolowanym 

paragrafie są wydatkowane w sposób oszczędny, zasadny i gospodarny. Wszystkie faktury są 

opisane prawidłowo. Ponadto Komisja otrzymała informację o dużych oszczędnościach na 

ogrzewaniu placówki w porównaniu do planu wydatków, co było potwierdzeniem oszczędności 

na ogrzewaniu w Przedszkolu – albowiem obydwie placówki mieszczą się w tym samym 

budynku. 

Członkowie Komisji dokonali również wizji lokalnej placówki stwierdzając, że mimo iż warunki 

są bardzo dobre to brakuje miejsca, które pełniłoby rolę zaplecza na posiadany przez Żłobek 

sprzęt typu: leżaki, wózki, zabawki itd.  

Dyrektor Izabela Kulińska powiedziała również, że obecnie zainteresowanie miejscem  

w Żłobku przekracza możliwości oddziałowe placówki 

 

Ad.3   W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 5 Przewodniczący Komisji stwierdził realizację porządku obrad i zakończył posiedzenie. 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji 

                  Artur Osowicz 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

1. Malicki Roman  …………………………………………………………………………… 

2. Chałupniczak Leszek ……………………………………………………………………… 

3. Andrzejak Radosław ………………………………………………………………………. 

4. Dopierała Michał   …………………………………………………………………………. 

5. Kędzia Piotr ………………………………………………………………………………… 

6. Gałczyński Jacek      nieobecny 

 


